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Již pojedenácté jsme se setkali na nejvýznamnější
logistické akci podzimu – na mezinárodní logistické
konferenci SpeedCHAIN 2016 – v historických
prostorách Břevnovského kláštera. Letos jsme se
s mottem „Logistika – vize a perspektivy“ zaměřili
na budoucnost.

Děkuji všem, kteří se na přípravě tohoto ročníku
podíleli a těším se na setkání s vámi opět za rok,
tentokrát  v  termínu  1 .  -  2 .  11 .  2017, 
v Břevnovském klášteře  nebo na druhém ročníku
SpeedCHAIN Slovakia, který se koná v jarním
termínu 1. - 2. 6. 2017 v Modre u Pezinku.

Konferenční části se zúčastnilo 649 účastníků
z 8 zemí světa a během slavnostního večera V.I.P.
Logistic Randezvous pak tento počet ještě narostl. 

Stejně jako každý rok jsme se snažili reagovat na
současné dění ve světě, představit zajímavá
inovativní logistická řešení a připravit  pro vás
kombinaci špičkového logistického know-how
v příjemném neformálním prostředí.

Děkujeme za účast a podporu

Lucie Padevětová
manažerka konference SpeedCHAIN
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Jedenáctý ročník tradiční mezinárodní logistické konference
SpeedC H A I N se uskutečni l  ve dnech 2.-3.11.2016
v historických prostorách Břevnovského kláštera v Praze. Tento
ročník největší středoevropské logistické události představil
špičkové logistické odborníky, představitele významných firem
i odborných institucí. Jejich vystoupení přinesla řadu
unikátních informací o aktuálním vývoji v oboru i nové
podněty pro řešení logistických úkolů blízké budoucnosti.

SpeedCHAIN 2016 hleděl do budoucnosti
logistického oboru

Logistika a budoucnost

„Cílem konference SpeedCHAIN je podílet se na utváření
a rozvoji moderní české logistiky, její efektivní integraci
do regionální logistiky středoevropského regionu ve vazbě
na společný evropský trh. SpeedCHAIN poskytuje prostor pro
širokou odbornou diskuzi zejména logistických odborníků
z oblasti průmyslové výroby, mezinárodního obchodu a smluvní
logistiky,“ uvedl jednatel pořadatelské společnosti RELIANT s.r.o.
Ing. Miroslav Rumler.

Po zahájení konference následovalo vystoupení generálního
ředitele společnosti PORSCHE Česká republika Ing. Vratislava
Strašila „Automobily na prahu umělé inteligence“,  který
zdůraznil, že v automobilovém průmyslu zažíváme jednu
z největších změn v historii a nyní přichází éra, kdy automobil
bude skutečně automaticky mobilní. Významné místo
v konferenčním programu zaujala přednáška ředitele logistiky
ŠKODA Auto pana Ing. Jiřího Cee týkající se nové éry logistiky.

Efektivní sledování všech procesů v dodavatelském řetězci
spojené s bezpečným a cíleným sdílením informací a včasným
varováním na vznikající problém bylo tématem přednášky
Ing. Milana Ludvika ze společnosti ZETES Solutions CZ.

V dopolední sekci dále vystoupila Senior Key Accont & Sales
Manager společnosti Randstad, Ivana Čížková, která se ve své
prezentaci zamýšlela nad tím, jaké budou požadovány klíčové
znalosti a schopnosti zaměstnanců v éře digitalizace, s jakými
problémy se bude naše společnost potýkat se stárnutím populace
a jak bude řešit otázku nedostatku technicky a technologicky
vzdělaných lidí.

Dopolední sekci s tématem „Logistika a budoucnost“ zakončil
Martin Šumera ze společnosti 108 AGENCY, který představil
aktuální situaci na trhu průmyslových nemovitostí, moderních
trendů a možného vývoje do budoucna.



Dvě paralelní panelové diskuze
na aktuální témata

Logistický HYDEPARK

Odpolední sekce

PackSummit

1. národní setkání ChemMultimodal

Mezi žhavá témata konference patřily i otázky
bezpečnosti zásobovacích řetězců v dnešním bouřlivém
světě. Tomu byla věnována první panelová diskuze
moderovaná Lukášem Dolanským z České televize
s nosným tématem „Terorismus – reálná hrozba
v zásobovacím řetězci“. Více než 100 logistických
osobností napjatě naslouchalo slovům bezpečnostního
experta generála v.v. Andora Šándora, který zdůraznil,
že ačkoli Česká republika zatím nestojí na žebříčku
možného ohrožení příliš vysoko, přesto nemůžeme být
v klidu. Naopak, pocit relativního bezpečí nás vede
k tomu, že neinvestujeme do bezpečnosti tolik, jako
země terorismem přímo ohrožené. V panelové diskuzi
dále vystoupil bezpečností ředitel ČEPRO, zástupce
Krajského úřadu Ústeckého kraje, zástupce generálního
ředitelství HZS ČR a zástupce společnosti TRANSICS.

Druhá panelová diskuze proběhla na téma „Fashion
logistika: Ready-to-Wear“. V diskuzi bylo poukázáno na
specifika, která s sebou fashion logistika přináší, důraz
byl kladen na nutnost zvládnutí spojení různých
distribučních aktivit pod jednou střechou a představit
moderní technologie, které distribuční centra pro
fashion logistiku požadují. Panelovou diskuzi
moderoval pan Ferdinand Hlobil ze společnosti
Cushman&Wakefield a aktivními účastníky byly
společnosti CTP, VF Corporation, P3 Logistic Parks
a DACHSER Česká republika.

Řada přednášek, prezentací úspěšných případových studií a dalších vystoupení vyvrcholila Logistickým Hydeparkem –
blokem rozhovorů, ve kterém vystoupil Ing. Jindřich Kotyza - jednatel Linde Material Handling ČR a Michael
Nieuwesteeg - výkonný ředitel Nizozemského obalového centra. Hlavním hostem byl pilot světové série
Red Bull Air Race, mistr Evropy a vicemistr světa v letecké akrobacii kategorie unlimited - freestyle  Martin Šonka.

Řada dalších přednášek a vystoupení rovněž souvisela
se současným rozvojem technologií, které výraznou
měrou proměňují logistiku i dopravu doslova před
našima očima. O revoluci řízení a evidenci zásob
hovořil Patrick Bellart  ze společnosti FM Logistic,
„tajné“ trendy vývoje představil účastníkům Markus
Kückelhaus z DHL Customer Solutions & Innovations
a Jaco Voorspuij z GS1 Global Office poutavě vysvětlil,
co vše umožňuje cloudové řešení pro spolupráci Mix
Move Match.

Nabitý program konference SpeedCHAIN doplňovala
sekce věnovaná obalům s názvem PackSummit, která
sdílela novinky, znalosti a informace z široké oblasti
obalářských technologií. V rámci konference bylo také
předáno prestižní ocenění Obal roku udělované
obalovým institutem SYBA.

Aktuální podmínky pro rozvoj multimodálních přeprav
a strategie jejich rozvoje byly hlavním tématem
1. národního setkání projektu ChemMultimodal.
V rámci této samostatné sekce byly monitorovány
odezvy projektu ChemLog T&T a představen aktuální
stav realizace projektu ChemMultimodal.



Slavnostní večer patřil tradičně společenskému
setkání V.I.P. Logistic Rendezvous, kterým hosty
tentokrát provedla Adéla Gondíková a k poslechu
a tanci hrála dívčí skupina The Apples. Účastníci
mohli navštívit jednotlivé kulinářské pointy jako
Prosciutto Point, Chesse nebo Beef Point
a Coctail Bar, které připravili jednotliví partneři.

Letošní SpeedCHAIN přinesl pohled na současnou
logistiku jako na obor, který stojí na prahu velkých
změn přicházejících společně s nastupujícím
Průmyslem 4.0, s oblastí internetu věcí a umělé
intel igence.  Změny,  které v  logist ickém
a dopravním oboru nastanou, budou zásadní.
Na konferenci SpeedCHAIN bylo možné již dnes
poznávat blízkou budoucnost, která se díky
rychlosti technologického rozvoje stane brzy
samozřejmostí. SpeedCHAIN 2016 do této
budoucnosti pootevřel okno.

Vrcholem bohatého programu bylo vyhlášení
prestižní ceny Gryf 2016 Supply Chain Award pro
logistickou osobnost roku – letos se jí stal
generální ředitel společnosti DACHSER Czech
Republic Petr Kozel. V rámci slavnostního večera
bylo rovněž Českou logistickou asociací uděleno
ocenění Logistický projekt roku 2016, který
získala společnost MD logistika a.s. a byly
předány  certifikáty ECBL úspěšným logistickým
manažerům.

Slavnostní galavečer
V.I.P. Logistic Rendezvous

Exkurze v centrálním skladu
Penny Market

Druhý den konference SpeedCHAIN byl věnován
exkurzi do centrálního skladu Penny Market
v Dobřanech, kde byla představena logistika
retailového řetězce. V úvodní prezentaci byli
účastníci seznámeni s průběhem výstavby skladu,
technickým zázemím a režimem rozvozu zboží
na jednotlivé prodejny včetně zpětné logistiky.
Dále následovala samostatná prohlídka skladu,
kde měli účastníci možnost prohlédnout si systém
vychystávání zboží za pomoci barev, válečkové
regály pro kartony a palety a také transport
m r a ž e n é h o  z b o ž í ,  k t e r é  j e  r o z v á ž e n o
ve speciálních mrazicích boxech. Ze skladu
v Dobřanech se denně vyváží 1200 palet a je
odsud ve spolupráci s 5 transportními providery
zaváženo 66 obchodů v regionu pro jižní a západní
Čechy.



Reference

Letošní SpeedCHAIN opět posunul laťku o kus výše.
SpeedCHAIN je jednou z mála konferencí, které nechybí
nápady, a především boří předsudky o stagnaci
konferenci v současné digitální době. Témata
a přednášky letošního SpeedCHAINU byly velmi
aktuální. Především přednáška vývoje práce na trhu
v kontextu průmyslové revoluce 4.0 byla velmi zajímavá.
Již se těším na SpeedCHAIN 2017!

Letošní konference SpeedCHAIN přinesla opět zajímavý
a bohatý program. Nejvíce mě zaujaly například
přednášky o automobilech na prahu umělé inteligence,
o nové éře logistiky podle Škody Auto a důležitosti
lidského potenciálu v období průmyslové revoluce 4.0.
Neočekávaným zpestřením programu byla panelová
diskuze o terorismu, jako reálné hrozbě v zásobovacím
řetězci. Protože konference je hojně navštěvovaná
odborníky z různých oblastí logistiky, není nouze o setkání
se zajímavými lidmi, stejně tak se známými tvářemi
z oboru.  Konferenci  Speed C H A I N považujeme
za podnětnou a přínosnou událost na konci logistického
roku. 

Konference SpeedCHAIN byla velmi zajímavá pro získaní
přehledu a kontaktů v českém logistickém světě. Zaujala
mne možnost získat přehled o logistických firmách,
informace od speditérů i nové kontakty. Výjimečně krásná
lokalita by mohla přilákat ještě více mezinárodních firem,
českých výrobců, vývozců i dovozců. Děkujeme, že jsme se
mohli zúčastnit a prezentovat přístav Antverpy. Těšíme se
na další spolupráci!

Konference byla naprosto skvělá, a musím říct, že
máme určitě zájem příští rok pokračovat. Velmi se
mi líbí interakce mezi jednotlivými účastníky,
možnost rezervace setkání s prezentujícími,
a hlavně večerní akce, kdy je atmosféra již velmi
uvolněná, ale zároveň přínosná.

Ferdinand Hlobil
Cushman & Wakefield

Bohumil Průša
Hafen Hamburg Marketing e.V.

Petr Zaoral
Colliers International

Martin Bacílek
SCHENKER spol. s r. o.

Katarína Štancová
Antwerp Port Authority

Ivana Čížková
Randstad

Jsem přesvědčen, že mezinárodní logistická konference
SpeedCHAIN se již zařadila mezi významné akce svého
oboru v regionu střední Evropy. Současně jsem velmi
rád, a tak trochu pyšný, že naše reprezentace Hafen
Hamburg Marketing svojí dlouholetou spoluprací
s organizátorem konference, firmou Reliant, přispěla
k rozšíření portfolia konference o problematiku
námořní dopravy a přístavní logistiky. I bohatá účast
logistických odborníků této branže na konferenci svědčí
o správném trendu organizátorů konference
SpeedCHAIN.

Letošní SpeedCHAIN byl, jak je zvykem, na vysoké úrovni,
dostál své pověsti, a za to děkuji. Prostory jsou vynikající
a došlo i ke zlepšení možnosti prezentovat společnosti
v podobě unifikovaných stánků. To považuji za velice
přínosné. V rámci přednášek, debat a panelů mne nejvíce
zaujala  a  zároveň potěši la  př ítomnost  otázky
o dostupnosti pracovní sily a náměty, jak ji řešit. Tuto věc
považuji v dnešní době jako jednu z nejdůležitějších pro
rozvoj a atraktivitu České republiky pro nové investory.
Vyplývá to z našich každodenních zkušeností v oblasti
realitního poradenství.



Letošní SpeedCHAIN opět překonal moje očekávání.
Velmi poutavá a aktuální témata v otázkách lidských
zdrojů, bezpečnosti nebo budoucího vývoje v oblastech
automatizace procesů a každodenního života. A jako
vždy skvělé večerní setkání s kolegy, Adélkou
Gondíkovou i s děvčaty z The Apples. Díky za to a příští
rok na viděnou.

Letošní SpeedCHAIN byl opět vynikající. Zaujaly mě
úvahy, vystoupení i trendy dalšího vývoje logistiky,
obalů i dopravy zboží. Oceňuji vyspělé přístupy firem
vedoucí ke snižování environmentální zátěže, rizikových
emisí, zlepšování energetické účinnosti, posilování
bezpečnosti, a to vše při zvyšování hospodárnosti.
Velice přínosné byly rozhovory i diskuse s jednotlivými
vystavovateli o jejich problematice, o technických
a organizačních řešeních, a především bylo možné se
individuálně dozvědět jaké mají starosti a překážky
v praktickém životě. SpeedC H A I N svou tvůrčí
i otevřenou atmosférou umožňuje účastníkům získat
aktuální přehled o logistice a dopravě a zásobit je
potřebnými i překvapivými informacemi. Organizátorům
velice děkuji i za velmi kulturní a slavnostní prostředí
s výjimečnou atmosférou nabitou informacemi.

Konferenci SpeedCHAIN navštěvujeme již řadu let
a letos poprvé jsme se aktivně zúčastnili jako
vystavovatelé. Tato konference nabízí jedinečnou
příležitost setkat se s ostatními odborníky z oblasti
logistiky. Překrásné prostory Břevnovského kláštera pak
navíc umocní celkovou atmosféru, perfektní organizaci
a profesionalitu, se kterou je tato konference spojena.
Letošní ročník splnil naše očekávání a určitě počítáme
s účastí i v příštím roce.

Miroslav Mareš
PPL CZ

Ivana Dlasková
Cushman & Wakefield

V logistice se pohybuji na nejrůznějších pozicích přes
30 let, a to zejména ve výrobních společnostech od
výrobce komponentů pro automotive až po výrobce
a dodavatele strojírenských komponentů pro jaderné
elektrárny. Na konferenci jsem byl poprvé a mohu říci, že
mě příjemně překvapila její atmosféra. Nemohu
srovnávat s průběhem minulých konferencí, ale letošní
SpeedCHAIN na mne působil příjemným, věcným
dojmem. Průběh byl plynulý, a diskuzní příspěvky
jednotlivých lektorů byly věcné, poučné a provázela je
atmosféra profesionálních praktiků. Bude mi potěšením,
když se budu moci zúčastnit konference i v dalším roce.

Ing. Adolf Parlesák
Pérovna Hostivař

RNDr. Jiří Bendl, Csc.
tajemník Výboru pro udržitelnou dopravu RVUR

Letošní SpeedCHAIN byl z mého pohledu velmi
úspěšný, a to jak z hlediska kvality a obsahu jednotlivých
přednášek, tak i celkové organizace a výsledného dojmu
ze setkání odborníků. Znovu se potvrdilo, že propojení
logistiky a balení má svoje opodstatnění a přináší nové
pohledy a synergie na výzvy, které dnešní doba vyžaduje.

Ing. Antonín Steinbauer
Steinbauer Lechner

Z letošního ročníku jsme odcházeli s pozitivní dojmem.
Akce byla velmi dobře zorganizovaná a příjemně nás
překvapil vysoký počet návštěvníků. SpeedCHAIN je
ideální příležitostí pro rozvíjení existujících a navazování
nových kontaktů, navíc v krásném prostředí. Těšíme
se na ročník 2017... prý bude ještě lepší.

Martin Šumera
108 AGENCY
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ZA   ROK   SE   TĚŠÍME

na konferenci SpeedCHAIN 2017

OPĚT   NA   SHLEDANOU

... ve dnech 1. - 2. listopadu 2017

Praha, Břevnovský klášter
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